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Írásbeli kérdés

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Kövér Lászl ó
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani Balo g
Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumot vezető Miniszter Úrhoz

Mennyivel drágul a közétkeztetés ?

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elfogadott 37/2014 (IV . 30) EMMI rendelet értelmében a közétkezés hamarosan változatosab b
lesz. Az ellátottak több tejet, zöldséget, teljes kiőrlésű gabonát kapnak majd, kevesebb lesz az étele k
só-, cukor- és zsírtartalma. Ez így önmagában jól hangzik és örömteli fejlemény, ugyanakkor fontos
kérdések merülnek fel .

A rendelet hatálybalépését a kormány 2015 . január 1-e utánra halasztotta, azaz a rendelet így
háromnegyed évet késik . Nem teljesen világos továbbá, hogy az új követelmények hogyan hatna k
majd az árakra, azaz mindennek következtében drágul-e a szolgáltatás .

Ha esetleg létezik olyan háttérszámítás, vagy vélelem, hogy a rendelet drágulással jár, akko r
felmerülhet a gyanú, hogy a halasztás nincs-e összefüggésben az önkormányzati választással, ezze l
elkerülendő a választás előtti drágulást.

Fentiek tükrében kérdezem Miniszter Urat :

1. Biztosnak tekinthető-e a 2015. január 1-i hatályba léptetés a jelenlegi állapot szerint?
2. Született-e bármilyen elemzés arról, hogy az új rendelet hatására drágul-e a közétkeztetés, é s

ha igen, milyen mértékben?
3. Ha létezik ilyen előzetes felmérés, tesz-e valamit a minisztérium vagy a kormány drágulásra

való felkészülésre? Tervez-e valamilyen intézkedést az ezáltal nehezebb helyzetbe kerülő
családok helyzetének javítására?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2014 . szeptember 17 .
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